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حکم اخیر دادگاه آمریکایی نشانه ای از ایران هراسی است
ســخنگوی وزارت امور خارجه جمهوری اسلامی ایران حکم اخیر دادگاهی در آمریکا علیه ایران را تبعیت کورکورانه از 
طرح صهیونیستی ایران هراسی دانست که قوه مجریه آمریکا نیز در صدور آن، همدست و شریک است. حسین جابری 
انصاری اظهارداشــت: این حکم آنقدر مضحک و بی معناســت که هم اصل عدالت را به سخره می کشد و هم وجهه 
و اعتبار دســتگاه قضایی آمریکا را بیش از پیش مخدوش می کند.  وی حکم اخیر دادگاهی در آمریکا علیه جمهوری 
اسلامی ایران را جدیدترین تولید دستگاه قضایی آمریکا در میدان مسابقه تبعیت کورکورانه از سناریوهای صهیونیستی 
ایران هراسی دانست. جابری افزود:چنین احکامی همچنین پیام بسیار خطرناک و معناداری به تروریست ها و حامیان 

آنها می دهد که با خیال آسوده مردم آمریکا و جهان را بکشید چون نه تنها قرار نیست سراغ شما بیاییم بلکه در واکنش به جنایات شما قویترین و موثرترین 
دشمنانتان را هدف قرار می دهیم. وی افزود: ما قوه مجریه آمریکا را نیز در صدور این نوع احکام همدست و شریک می دانیم.  سخنگوی وزارت خارجه 
تصریح کرد: متاســفانه وزارت امور خارجه آمریکا سالهاست با نگاهی غیر منطقی، نادرســت و غیر اخلاقی نام ایران را در فهرست کشورهای حامی 
تروریسم قرار داده و این اقدام خود زمینه ساز فراموشی همه اصول دادرسی عادلانه و حتی عقل سلیم در احکام سیاسی صادره از سوی برخی دادگاه 
های آمریکاســت.  جابری انصاری تصریح کرد: اگرچه این احکام ظالمانه ظاهرا متوجه دولت و ملت ایران است، اما در یک نگاه منطقی و منصفانه؛ 
این مردم آمریکا و خاصه بازماندگان و قربانیان حادثه ۱۱ ســپتامبر هســتند که با این احکام و آدرس های کاملا انحرافی، حقوقشان پایمال و صرفا با 
وعده پرداخت مقداری پول؛ مطالبه بحق آنها برای محاکمه و پاسخگو کردن عاملان و حامیان واقعی اعمال تروریستی ۱۱ سپتامبر بایگانی می گردد.

بازشماری آرا در برخی حوزه های انتخابیه
دبیر ستاد انتخابات کشور گفت: براساس قانون پس از دریافت شکایت با نظر هیات های اجرایی و هیات های نظارت 
در برخی حوزه های انتخابیه تعدادی از صندوق های رای بازشــماری شد. علی پورعلی مطلق درباره آخرین وضعیت 
رسیدگی به شکایات انتخابات دهمین دوره مجلس شــورای اسلامی و پنجمین دوره مجلس خبرگان رهبری گفت: 
براساس قانون موظفیم به شکایت رسیدگی کنیم. وی ادامه داد: قانون گذار تکلیف کرده است که هیات اجرایی باید دو 
روز شکایت را دریافت و هفت روز به این شکایات رسیدگی کند که این رسیدگی انجام شد و نتایج آن پنج شنبه هفته گذشته 
در قالب صورتجلسه ای در اختیار شورای نگهبان قرار گرفت و این نهاد باید نسبت به صحت انتخابات اظهارنظر کند. 

دبیر ســتاد انتخابات کشور گفت: در 207 حوزه انتخابیه شکایت هایی داشته ایم و در برخی از حوزه های انتخابیه با نظر هیات اجرایی و هیات نظارت 
تعدادی از صندوق ها بازشماری شــد. پورعلی مطلق درباره نتایج انتخابات مجلس خبرگان رهبری در حوزه انتخابیه کردستان نیز اظهارداشت: این 
موضوع توســط هیات های اجرایی و نظارت در حال رسیدگی است. وی خاطرنشان کرد: با توجه اینکه مرحله دوم انتخابات را درپیش داریم، شورای 
نگهبان باید صحت انتخابات در مرحله اول را تایید کند که ما برای برگزاری مرحله دوم انتخابات روزهای 27 فروردین ماه و ۱0 اردیبهشــت ماه 95 را 

به شورای نگهبان پیشنهاد کرده ایم.
دبیر ستاد انتخابایت کشور همچنین در خصوص فرمایشــات رهبر معظم انقلاب در دیدار رییس و اعضای مجلس خبرگان رهبری پیرامون اصلاح 

قانون انتخابات گفت: قانون انتخابات حتما نیاز به اصلاح دارد.

 تست موشک ها 
برخلاف برجام نیست

فرمانــده نیــروی هوافضــای ســپاه با بیــان اینکه 
ســرویس های جاسوســی آمریکا پس از برجام روی 
بحث موشکی متمرکز شده اند، گفت: در عین حال 
بــا مراقبت های لازم، ما از مجموعه نظامی و ســپاه 

مطمئن هستیم.
سردار سرتیپ پاســدار امیرعلی حاجی زاده فرمانده 
نیروی هوافضای سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با 
حضور در برنامه زنده تلویزیونی »تیتر امشب« شبکه 
خبر به تشــریح ابعاد ،پیام هــا و پیامدهای رزمایش 

موشکی اقتدار ولایت پرداخت.
ســردار حاجــی زاده بابیــان اینکــه آمریکایی هــا 
می خواهند با جوســازی، توان دفاعی مــا را تعطیل 
کنند تا از این طریق موجب تضعیف نظام جمهوری 
اسلامی شوند، گفت: تا قبل از بحث هسته ای که ما 
هر سال رزمایش داشتیم، از خیلی از این جوسازی ها 
خبری نبــود، اما حــالا پــس از برجــام، بیش ترین 
تمرکز ســرویس های جاسوسی به خصوص از طرف 
آمریکایی ها بر روی موضوع موشــکی متمرکز شده 

است.
وی در خصــوص تأثیرگــذاری ایــن فعالیت هــا بر 
توانمندی هــای دفاعی خاطرنشــان کرد: دشــمن 
مخالــف افزایــش قــدرت دفاعــی ماســت و آنها 
می خواهند ایران به کشــوری مانند عراق ، سوریه و 

یمن تبدیل شود.
فرمانده نیروی هوافضای ســپاه با تأکید بر اینکه ما 
هیچ گاه شروع کننده جنگ نیستیم، اظهار داشت: 
ما برای افزایش امنیت خود به انواع سامانه ها ازجمله 
موشــک نیاز داریم درحالی که در همه حوزه ها حتی 
سامانه های پدافندی ما را تحریم کردند و دائم در این 

مسیر مانع تراشی می کنند.
حاجی زاده گفت: عربستان وقتی به یمن حمله کرد 
که فکر می کرد این کشور ضعیف شده است، حالا اگر 
ما هم ضعیف باشــیم نه آرامشی خواهیم داشت و نه 
امنیت و جوسازی های آمریکا هم برای همین است.
وی با تأکید بر اینکه ما آمریکا و رژیم صهیونیســتی 
را دشــمن خود دانســته و به آمریکا اعتماد نداریم، 
افزود: برای از بین بردن رژیم صهیونیستی احتیاج 
به شلیک نیســت، هرچند در صورت هرگونه تجاوز، 
این اقدام نیز صورت خواهد گرفت،  اما مســیری که 
صهیونیســت ها طی می کنند قطعاً به نابودی آنها از 

درون منتج خواهد شد.
فرمانده نیروی هوافضای ســپاه تأکید کــرد: ما در 
صورت هرگونه حمله دشــمن، فقط دفاع نخواهیم 
کرد و به مقابله به مثل نیز خواهیم پرداخت که موشک 

یکی از این ابزارهاست.
حاجی زاده بابیان اینکه تســت موشــک ها برخلاف 
برجام نیست، اظهار داشت: در خصوص قطعنامه ها 
نیــز وزارت خارجــه مــا نامــه زده و ما هیــچ گاه این 
قطعنامه ها را نپذیرفته ایم؛ چراکه اینها خطوط قرمز 

ما هستند.
وی گفت: رزمایش اخیر از یک هفته قبل شروع شد 
و ما فقط 2 روز آن را رسانه ای کردیم و در برخی موارد، 
ناظران از یگان های حاضر برای تست و ارزیابی، حتی 
شلیک های غیرمترقبه درخواست کردند و تنوعی از 
موشک ها در این رزمایش مورد استفاده قرار گرفت.

حاجی زاده افزود: در این رزمایش، هم از جنوبی ترین 
نقطه کشــور به سمت شــمال و هم از شمال کشور 
و ســواحل خزر به سمت ســواحل مکران در جنوب 
شلیک داشتیم، برخی از این موشک ها قدرت حمل 
یک تن TNT را داشــتند و برخــی تا به 24 کلاهک 
را حمــل می کنند که می تواند گســتره ای به اندازه 2 

کیلومتر را منهدم کند.

مدعیان معترض چه می گویند؟
از تعرفه های تقلبی تا خرید و فروش رای

در هر انتخاباتی به قطع اصلی ترین جنبه، بحث ســلامت انتخابات اســت. به 
همین دلیل است که در قانون مصادیق »تخلف انتخاباتی« مشخص شده است 
و در جریان انتخابات همواره بر آن تاکید می شود؛ چه قبل از برگزاری انتخابات و 
در روزهای تبلیغات، چه در روند رای گیری و چه در جریان شمارش آراء. این گونه 
است که با شکایت های واصله گاه صندوق های برخی حوزه ها بازشماری و در 
مواردی باطل می شــود. موضوعی که در انتخابات اخیر مجلس و خبرگان نیز 
اتفاق افتاده و به گفته دبیر ســتاد انتخابات کشور با دریافت شکایت ها برخی از 
صندوق ها بازشماری شده است. با این حال در روزهای پس از انتخابات موضوع 
تخلفات از سوی کاندیداهای راه نیافته به مجلس در تریبون ها نیز مطرح شده 
اســت. اما عمده مواردی که این افراد عنوان کرده اند »خرید و فروش« آرا بوده 
است، هرچند برخی دیگر از »تعرفه های تقلبی« سخن گفته اند و دیگرانی دولت 

را به تخلفات سازماندهی شده و حتی »مهندسی انتخابات« متهم کرده اند.

تعرفه های گم شده و تقلبی
عبدالوحید فیاضی، نماینده مردم نور و محمودآباد در مجلس یکی از کســانی 
است که چند روز پس از انتخابات و در صحن علنی مجلس از تخلفات انتخاباتی 
در مازندران سخن گفت. وی در سخنانی اظهار کرد: آنچه در استان مازندران 
گذشــت، حکایت تلخی اســت که موجب تضییع حقوق مردم گردیده اســت. 
عملکرد استاندار، معاون سیاسی و فرماندارش در حوزه انتخابیه نور و محمودآباد 
زمینه ســاز بروز تخلف گســترده ای گردید که موجی از نارضایتی را فراهم کرده 
اســت. به گفته وی این اتفاقات نشــان داد دولت اعتدال نتوانسته است جانب 

اعتدال را در انتخابات نگه دارد.
فیاضی با بیان اینکه او و دیگر نامزدها تخلفات مشــاهده شــده را با مستندات 
خود به مجریان اعلام کرده اند، خطاب به وزیر کشور گفت: وزیر محترمی که 
دم از پول های کثیف می زنید، اصرار شما در عدم تغییر فرماندار و لجبازی آنها 
برای منصوب کردن بخشداران نتیجه داد. بذری که کاشتید، خوب تخلف درو 
کردید. این نماینده مجلس نهم اظهار کرد: خرید و فروش آشــکار رأی، انتقال 
صندوق های ســیار به ناکجاآباد، ســازماندهی عناصر رقیــب در هیات های 
اجرایی شعب اخذ رأی و مداخله دولتی ها کار را به جایی رسانه بود که رأی مردم 

به درستی خوانده نشود.
وی با اشاره به تاخیر اعلام نتیجه خاطرنشــان کرد: عدم تطبیق دقیق لیست 
ها و موارد دیگر نشــان از بروز تخلفاتی اســت. فیاضی از وزیر کشور خواست از 
فرماندار نور بپرسد تعرفه های مربوط به فیاضی در خیابان های نور و چمستان 
چه می کرده است؟ وی با بالا بردن تعدادی تعرفه رأی در صحن علنی مجلس 

توضیح داد: آقای وزیر این تعرفه ها در خیابان ها چه می کرده است؟ تعرفه های 
سالم و باطل نشده انتخابات در اطراف شهر ریخته بود که مربوط به بنده بود. 

 فرهاد بشیری نماینده سابق مردم پاکدشت در مجلس از دیگر افرادی بود که از 
وجود تعرفه های تقلبی در حوزه پاکدشت سخن گفت. او اظهار کرد: پس از به 
وجود آمدن شائبه های بسیار زیاد در برگزاری انتخابات مجلس شورای اسلامی 
پاکدشت، که تأخیر در اعلام نتایج را به دنبال داشت و به دنبال کشف تخلفات 
و به دست آوردن مدارکی دال بر وجود تعرفه های تقلبی در برخی صندوق های 
اخذ رأی در نقاط مختلف شهرستان، اقدامات لازم را برای حضانت از آرای مردم 

و احقاق حقوق رأی دهندگان تسلیم مراجع قضایی کرده ایم.
وی با بیان اینکه این تخلفات »در حجم گســترده« اتفاق افتاده اســت اظهار 
امیدواری کرد که برخورد قاطع با آن ها پایانی بر این تخلف نابخشــودنی باشد. 
بشــیری از مراجع محترم قضایی درخواست کرد که اجازه پایمال شدن حقی از 
آن ها را نخواهند داد و قاطعانه تا رســیدن به مســببان اصلی این اتفاق بایستد. 
به گفته او نظام جمهوری اسلامی طی سالیان گذشته برای اثبات سالم بودن 
انتخابات در کشور هزینه های زیادی پرداخت کرده است و مسلماً »رفتار عده ای 

خودسر« این مسئله را تحت الشعاع قرار نخواهد داد.

خرید و فروش رای و پول های کثیف
مصطفی افضلی فرد نماینده مردم اردبیل، نیر، نمین و سرعیـن از جمله افرادی 
بود که در این خصوص ســخن گفته و با اشــاره به »خرید و فروش رای« از وزیر 
کشور انتقاد کرد. وی خطاب به مسئولان اجرایی، قضایی و نظارتی عنوان کرد: 
آیا شــما نمی دانید خرید و فروش آرا یکی از تخلفات مصرح در قانون انتخابات 
محسوب می شود؟ آیا گزارش و مستندات آن از جمله دستگیری افراد در خلال 
خرید و فروش آرا با صدها شناســنامه و اقرار آنها و تخلفات به شــما ارائه نشده 

است؟ چرا رسیدگی نمی کنید؟ 
افضلی فرد با بیان اینکه این تخلفات چه در نتیجه انتخابات اثر داشــته باشد و 
چه نداشــته باشد، وزارت کشور شجاعانه اقدام به رسیدگی کند گفت: بگذارید 
متخلفان، اقتدار و قاطعیت نظام را در برخورد با تخلفات ببینند. با کارآمد نشان 
دادن نظام در هر موضوعی از جمله در موضوع رسیدگی به تخلفات محرز و ثابت 
شده انتخاباتی، ظلم بزرگی به نظام، کشور و ملت است و امید و اعتماد مردم را 

نسبت به نظام اسلامی کمرنگ تر می کند.
مجتبی رحماندوست نماینده مردم تهران نیز دیگر نماینده ای بود که از خرید و 
فروش رای گفت و این مورد را در این دوره »مشهود« خواند. رحماندوست اظهار 
کرد: طبق شهادت تعداد زیادی از نمایندگان، به ویژه نمایندگان شهرستان ها، 

مشکل خرید رأی در این دوره مشهود بوده است. وی تاکید کرد: نماینده ای که 
از طریق خرید رأی به مجلس راه پیدا می کنــد چگونه می تواند عصاره فضائل 
ملت باشــد و با مفاسد اقتصادی و اداری مبارزه کند؟ رحماندوست همچنین از 
وزارت کشور خواست که اگر پول های کثیف وارد انتخابات شده است، گزارشی 

از آن را به مجلس ارائه کند.

تخلفات سازماندهی شده و مهندسی انتخابات
علی کائیدی نماینده مردم پلدختر در مجلس شــورای اسلامی در جلسه علنی 
مجلس در نطق میان دستور خود از »تخلفات گسترده سازماندهی شده« حوزه 
خود ســخن گفت. کائیدی اظهار کرد: متأسفانه در جریان انتخابات افرادی را 
به طور گســترده و سازماندهی شده، با توجه به کم جمعیت منطقه و موثر بودن 
این مســئله در نتیجه انتخابات، از شهرها و مناطق دیگر استان و استان های 
همجــوار، در یک روز قبل از آخذ رأی و در روز برگزاری انتخابات برای ارائه رأی 
به نفع کاندیداهای خاص در حوزه انتخابیه من مستقر کردند. به گفته او با وجود 
خرید آرا و سوء استفاده از نیازمندان از جانب برخی کاندیداها، هیچ گونه تمهیدی 

برای مقابله با این موضوع از سوی مجریان استان لرستان صورت نگرفت. 
کائیدی »تهدید و ارعاب از ســوی اراذل و اوباش سازماندهی شده« را از دیگر 
مسائل حوزه خود خواند و گفت: متأسفانه شــب قبل از انتخابات، خودم مورد 
هجوم اراذل و اوباش شناخته شده شهر قرار گرفتم و آن ها به من حمله ور شده 
و ســوئیچ خودروی من را بردند، با رئیس نیروی انتظامی و رئیس دادگســتری 
استان تماس گرفتم، اما پاســخ ندادند، در نهایت رئیس اداره اطلاعات استان 
پیگیر مسئله من شد و وســایل من را باز پس گرفت. با توجه به این اتفاقات این 
ســوال پیش می آید که وزارت کشور برای برگزاری انتخابات در استان لرستان 

آیا امنیت ایجاد کرده بود؟ 
کائیدی در ادامه دولت را به »مهندســی انتخابــات« متهم کرد و گفت: درباره 
تخلف خرید رأی از سوی برخی کاندیداها، تمام اسناد و مدارک آن موجود است، 
همچنین مهندســی انتخابات و آرایش عوامل اجرایی و بازرســی و نمایندگان 

فرماندار از سوی معاون سیاسی استاندار یکی دیگر از مسائل بود.
وی  در ادامه اظهار کرد: بدعــت های انحرافی در عرصه انتخابات برای آینده 
موجب تغییر ملاک ها و معیارهای ارزشــی در انتخابات های آتی خواهد شد، 
ائتلاف سودجویان و قدرت طلبان و نفوذ آن ها در انتخابات آسیب های جدی 
را به دنبال دارد، از این رو از شــورای نگهبان و وزیر کشــور خواســتارم نســبت 
به بررســی کامل و احیای حق مردم  و ایجاد فضای ســالم و برخــورد قانونی با 

متخلفان اقدام کند.

پیگیری روزواکنش روز

در جریان انتخابات اخیر هم شاهد مسئله نفوذ بودیم
آیت الله آملی لاریجانی با اشــاره به سخنان مقام معظم رهبری در دیدار اخیر اعضای مجلس خبرگان با ایشــان، بیانات رهبری را مهم و توجه به مسئله نفوذ را امری حیاتی عنوان کرد و افزود: مقام 
معظم رهبری مسئله نفوذ را به تفصیل بیان کردند چرا که این مسئله امری مهم است و در جریان انتخابات اخیر هم شاهد پاره ای آثار نفود بودیم بنابراین نفوذ موضوعی مهم است که ذهن رهبری را 
به خود معطوف کرده و ایشان همواره بر خطر نفوذ و یافتن راههای مقابله با آن تاکیدات ویژه ای داشتند.رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه رهبری تاکید نمودند که از روی احتمال و حدس مسئله نفوذ را 
مطرح نمی کنند بلکه براساس اطلاعات و گزارش های متقن است، گفت: دشمنان چون می دانند با کودتا و فعالیت هایی از این قبیل نمی توانند به نظام ما ضربه بزنند به همین دلیل به دنبال نفوذ در 
کشور هستند و نفوذ در تصمیم گیری سیاستمداران یکی از روشهای آنان است که می خواهند بدون هزینه به نتایج مطلوب خود برسند در این روش، دشمن به دنبال این است تا تصمیمی که سیاستمدار 

ما می گیرد، همان نتیجه و خواسته نهایی او باشد.

سیاسی


